



Chinese Cuisine World Championship (CCWC)

中餐烹飪世界錦標賽

Dalian, China August 21-24, 2019



中餐烹飪世界錦標賽金牌得主，「最佳主菜」，最佳創意」及全場季軍
Gold Award Winning Team at Chinese Cuisine World Championship (CCWC) , The Best Main Course, The Best Creative Award and Overall 2nd Runner-up

一隊熱情用心的新組合隊員，以個半月的時間，努力學習，共融共進，創建了最高等次的工作廚房，在廚房管理準備工作及專業烹調得獲裁判評為十七隊之冠，我們的助廚亦被認定為無敵全能球員，除金牌及全場季冠外，香港隊拿下「最佳主菜」及「最佳創意」獎。

A new team formed by passionate chefs, working hard on different aspects of the competition and building the team to complement each other's within one and a half month. We have produced the best ever competition kitchen discipline, recognized by judges as the best team on muse-en-place and professional preparation, alongside with the best team support chef. Apart from the Gold Medal, we won "The Best Main Course", "The Best Creative" Awards and is the Overall 2nd Runner-up.

我們這個旅程支節及不少，先是在香港機場掉了行李，花了兩個小時才尋回，再是在大連機場沒收了食材。我們花了兩天時間尋遍大連找替代食材，試驗，調整菜單。賽前一天，奔波尋找小冰箱（因為大會只有一個士多汽水凍櫃），張羅冰塊，不亦樂乎！最終順利完成任務，是一個令人感動的團隊，香港的驕傲！

Our journey were full of surprises. Started with spending 2 hours in HK airport finding a luggage, followed by our ingredients not allowed by Dalian immigration. We spent the first 2 days busy finding local ingredients, trying out and adjusting our menu, and the lasting running around to purchase small ice units when we found out there is only one store level fridge at the competition kitchen. It was a lot of work and a lot of fun! We pulled through with colors. You guys rock, you are the pride of Hong Kong!